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Abstract (en)
[origin: WO9211959A1] A cooling roll comprises a rotatable arbor (1) with an annular sleeve (7) shrunk onto it. There are internal passages (25)
in the sleeve for the flow of liquid coolant there along. The internal passages are in communication with ducts (19, 21) in the arbor and the liquid
coolant passed along the passages from the ducts forms a thermal barrier in the sleeve between the outer periphery and the interface.

Abstract (fr)
Rouleau de refroidissement comprenant un arbre rotatif (1) sur lequel est monté à chaud un manchon annulaire (7). Des passages intérieurs (25)
situés dans le manchon, permettent la circulation du réfrigérant liquide. Les passages intérieurs communiquent avec des conduits (19, 21) situés
dans l'arbre, et le réfrigérant liquide circulant dans les passages depuis les conduits constitue une barrière thermique dans le manchon entre la
périphérie extérieure et la face de contact.
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